
Rada Gminy Piaski 

Wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy 

 

 

Protokół nr 37/2022 

 

 

XXXVII Posiedzenie w dniu 14 października 2022  

Obrady rozpoczęto 14 października 2022 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 11:11 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 

 

Obecni: 

1. Grażyna Andrzejewska  

2. Bernard Dorsz  

3. Justyna Grobelna  

4. Jacek Jańczak  

5. Marek Majsnerowski  

6. Dariusz Naskręt  

7. Rafał Nowak  

8. Marcin Porzucek  

9. Hanna Powicka  

10. Karolina Przybylska  

11. Dagmara Rucińska  

12. Justyna Sarbinowska  

13. Beata Tyrakowska  

14. Łukasz Waleński  

15. Maria Wesołek  

 

Radna Justyna Grobelna – nieobecna 

Radny Rafał Nowak – nieobecny 

Radny Łukasz Waleński – nieobecny  

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

Wójt – Wiesław Glapka 

Sekretarz – Andrzej Konieczny 

Skarbnik – Elżbieta Karolczak 

Kierownik Referatu budżetowo – finansowego – Bogumiła Sosnowska 

 

Temat posiedzenia:  

1. Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 290/2022 w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie gminy na 

2022r. 

 

Ad. 1.Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 290/2022 w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie gminy 

na 2022r. 

Projekt uchwały szczegółowo omówiła Skarbnik Gminy. Odpowiadała na pytania Radnych.  

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych (komisje Rady). 

 

Sprawy bieżące:  

Radna Dagmara Rucińska złożyła życzenia wszystkim nauczycielom z okazji Dnia Edukacji.  

 

Sekretarz Gminy przedstawił informację związane z przystąpieniem do klastru energetycznego. 

Radni podczas omawiania zadawali pytania dotyczące ilości gmin które przystąpiły do porozumienia na terenie 

kraju, ile gmin z powiatu gostyńskiego wyraziło chęć przystąpienia do klastru, czy firmy zewnętrzne pomagają 

taką inwestycję zrealizować, udostępniania zapasu energii, magazynowania nadwyżki prądu, kosztach jakie 

poniesie Gminy z chwilą przystąpienia do klastru, modernizacji sieci energetycznej.   

Na wszystkie pytania szczegółowo odpowiadał Sekretarz. Mówił, że klaster energetyczny zakładają samorządy 

aby wspólnie podejmować decyzje dotyczące energetyki, na terenie kraju do klastra energetycznego przystąpiły 

273 gminy, wszystkie gminy powiatu gostyńskiego wyraziły chęć do przystąpienia do porozumienia. Taką 



inwestycją zajmują się firmy zewnętrzne, jest to zadanie wieloletnie. Klaster energetyczny to nie tylko panele 

fotowoltaiczne ale również biogazownie i wiatraki. Co do nadwyżki prądu można stworzyć bank energii by móc 

ją wykorzystywać w terminie późniejszym. Porozumienie podpisane na zasadzie partnerstwa i musi być 

podpisane w grudniu 2022r. wtedy firma sporządza strategię, koszt to 15 tys zł.  

W wyniku dyskusji Radni wyrazili zgodę na przystąpienie do klastru energetycznego.   

Informacje stanowią załącznik do protokołu.  

 

Poruszono temat wprowadzania oszczędności w użyciu prądu i ogrzewania.    

Radny Jacek Jańczak zaproponował aby we wszystkich klasach szkół podstawowych gminy założyć termostaty.  

Wójt poinformował o wprowadzonych ograniczeniach oraz nowych cen wynajmu hal sportowych, które zostaną 

wprowadzone od 01.12.2022r.  

Omówił sprawy dotyczące budowy obwodnic, remontu drogi w miejscowości Drzęczewo, a także o nie 

rozstrzygniętym przetargu na kanalizację w miejscowości Strzelce Wielkie. Do przetargu przystąpić chce firma 

STRABAG, która zadaje bardzo dużo pytań, na które należy odpowiedzieć i zawiadomić pozostałe podmioty 

przystępujące do przetargu.  

Radna Justyna Sarbinowska zapytała o kostkę z rozbiórki ścieżki rowerowej. 

Wójt odpowiedział, że jest składowana na placu domy strażaka i będzie wykorzystana na inne zadania. 

 

Radna Beata Tyrakowska zapytała o naprawę zakrętu w Bielawach Szelejewskich, zapytała o odprowadzenie 

wód opadowych przez drogę.  

Wójt wyjaśnił, że Hodowla Roślin w Szelejewie ma odtworzyć rów wtedy woda będzie miała odpływ, co do 

odpływu wody poinformował, że należy zrobić przepust. 

 

Następnie omówiono sprawy dotyczące sprowadzania oraz rozprowadzania węgla przez samorząd, zmian w 

deklaracjach oraz zmian adresów zamieszkania przez mieszkańców gminy.  

  

Przewodnicząca posiedzenia  

 

Dagmara Rucińska  

  

 
Przygotował(a): Joanna Polaszyk 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


